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Abstract (en)
[origin: ES8703565A1] A system for the locking and/or unlocking of a security device, particularly an automobile locking device, comprising a
transmitting device for transmitting coded data recording, a receiving device for receiving the coded data recording, a transmitter-end storage and a
receiver-end storage for storing codes and a comparator for comparing the received data recording with the stored data recording, a control signal
being adapted to be given off to the security device from the receiving device in the event that said data agree. The receiving device has a signal
generator to produce several further coded data which are stored in the transmitting device and in the receiving device and can be employed upon
the subsequent use of the system. The further coded data recording may be random number and/or algorithms for changing the random numbers.
The production of the further coded data recording is effected preferably upon actuation of the ignition lock.

Abstract (de)
Ein System zum Ver- und/oder Entriegeln einer Sicherheitseinrichtung, insbesondere einer Kraftfahrzeugschließvorrichtung, umfaßt eine
Sendevorrichtung zum Senden einer codierten Information, eine Empfängervorrichtung zum Empfangen der codierten Information, je einen
senderseitigen und einen empfängerseitigen Speicher zur Speicherung von Codes und einen Vergleicher zum Vergleich der empfangenen
Information mit der gespeicherten Information, wobei von der Empfängervorrichtung im Fall der Übereinstimmung dieser Informationen ein
Ansteuersignal an die Sicherheitseinrichtung abgebbar ist. Die Empfängervorrichtung weist einen Signalerzeuger zur Erzeugung von mehreren
weiteren codierten Informationen auf, die in der Sendevorrichtung und in der Empfängervorrichtung gespeichert werden und bei der späteren
Benutzung des Systems verwendet werden können. Die weiteren codierten Informationen können Zufallszahlen und/oder Algorithmen zur
Veränderung der Zufallszahlen sein. Die Erzeugung der weiteren codierten Informationen erfolgt vorzugsweise bei einer Betätigung des
Zündschlosses.
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